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قدردانی فرماندار »فیروزه« از   
 ارتقای ضریب نفوذ گاز 

در مناطق محروم
 

فرماندار فیروزه با اشاره به توسعه قابل ملاحظه 
شــبکه های گازرســانی روســتایی طی چند 
ســال اخیر گفت: ضریب نفــوذ گازطبیعی در 
مناطق محروم این شهرســتان از 18 درصد در 
سه سال گذشــته به 85 درصد ارتقا یافته است. 
»محمدحسین صالحی« با اعلام این خبر اظهار 
کرد: تا ســال 93 تنها 18 درصد مناطق محروم 
شهرستان فیروزه گازدار بودند که این رقم طی 
چند ســال اخیرتوسط شــرکت ملی گاز ایران 
در دولت تدبیر و امید به 85 درصد رســید. وی 
با قدردانی از تلاش هــای مدیرعامل و مجموعه 
شــرکت گاز اســتان در مســیر رضایت مندی 
مردم افزود: خدمت به مردم و کســب رضایت 
آنان موجبات خشنودی خداوند متعال را فراهم 
می کند. شهرســتان فیروزه، نــام جدید تخت 
جلگه در اســتان خراســان رضوی است که در 
هفته گذشته شهر همت آباد و 26 روستای این 
منطقه در بخش های طاغونکوه و مرکزی به شبکه 

سراسری گاز کشور متصل شد.
 مهندس تاجران شهردار

 کلانشهر »اراک« خبر داد:

ادامه روند نوسازي ناوگان 
حمل ونقل عمومي

مهندس »داود تاجران« شهردار کلانشهر اراک 
اظهار داشــت: در ادامه خرید اتوبوس هاي پاک 
و تســریع در روند نوسازي و بهســازي ناوگان 
اتوبوســراني، سیزده دســتگاه اتوبوس دیگر به 
ناوگان حمل ونقل عمومي اضافــه و هم اکنون 
تعداد اتوبوس هاي خریداري شده به 25 دستگاه 
رسیده است. امیدواریم تا پایان سال بتوانیم 25 
دستگاه دیگر را وارد ناوگان کرده و شاهد ناوگاني 
ســرحال و پویا باشــیم. وی در ادامه بیان کرد: 
اتوبوس هاي فوق با استاندارد یورو 4 بوده و مجهز 
به فیلتر کاهنده موادآلاینده DPF است؛ همچنین 
رمپ ویژه معلولان نیز براي این عزیزان در نظر 
گرفته شده است. مهندس تاجران، ابراز امیدواری 
کرد که هر چه سریع تر شــاهد نوسازي ناوگان 
حمل ونقل عمومي اراک بوده تا بتوانیم خدماتي 
درخور شهروندان ارائه دهیم و شهروندان نیز با 
استفاده صحیح از وسایل حمل و نقل عمومي، 
مدیریت شهری را در پیشــبرد اهداف سازماني 

یاري رسانند.

 پیشرفت پروژه ساماندهی 
ورودی شهر »همدان« از »ملایر«

رئیس کمیسیون فنی و عمرانی شورای اسلامی  
همدان از پیشــرفت 63 درصدی فاز یک پروژه 
تعریض دو لاین و ســاماندهی ورودی همدان 
از ســمت ملایر خبرداد. »علی رحیمی فر« در 
بازدید از روند اجرای پروژه ساماندهی و تعریض 
معبر ورودی همدان از سمت ملایر افزود: طرح 
از پیشــرفت خوبی برخوردار است؛ باید هر چه 
سریع تر با کیفیت استاندارد اجرایی شود. وی با 
بیان اینکه در حال حاضر خاکریزی و برداشت ها 
به متراژ 1400 متر مربع انجام شده گفت: پروژه 
در مرحله بیس ریزی است و هم زمان اجرای طرح 
جدول گذاری از میدان امام حسن )ع( نیز شروع 
شده و جدول گذاری گرانیتی رفوژ وسط نیز در 
دســتور کار قرار گرفته. رحیمی فر یادآور شد: 
برای این پروژه یک میلیاردو 450 میلیون تومان 
از اعتبارات استانی اختصاص یافته که تاکنون از 
این اعتبار مبلغی اخذ نشده و برای اتمام طرح یک 
میلیارد و 700 میلیون تومان دیگر نیاز است که 
شهرداری هزینه می کند. وی با اشاره به انتخاب 
همدان به عنوان پایتخت گردشگری 2018 آسیا 
گفت: طرح های موقتی برای ساماندهی ورودی 
شهر از میدان امام حسن )ع( برای ایام نوروز و ورود 

میهمانان عید در نظر گرفته شده است.

اخبارکوتاه 

وی گفت: به نظرمی رسد در بخش صادرات 
هنوز نتوانسته ایم از ظرفیت ها و فرصت های 
موجود استفاده مطلوبی کنیم؛ بسنده کردن 
به چند کشور محدود، منطقی نیست. زاهدی 
یادآورشــد: با این همــه کالای کیفی بازار 
صادرات ما نباید فقط به چند کشــور مانند 
عراق و افغانستان محدود شود و اگر بتوانیم با 
کمک اتاق بازرگانی بازارهای هدف بیشتری 
را شناسایی کنیم، به رشد موردنظر خواهیم 

رسید.
اســتاندار قزوین بیان کرد: اتــاق بازرگانی 
ظرفیت خوبی دارد و با تجربه ارزشمند خود 

اگر هدف گذاری خود را با واقع بینی مشخص 
کرده و بر این محور حرکت کند، دستاوردهای 
ما بیشتر خواهد شــد.زاهدی افزود: آمایش 
استان مسیر ما را در آینده مشخص کرده؛ لذا 
انتظار می رود براساس همین سند استراتژی 
صنعتی و صادراتی باید مشــخص شود.وی 
گفت: شورای گفت وگوی بخش خصوصی 
و دولت، ظرفیت بســیار خوبــی برای حل 
مشکلات تولیدکنندگان و صادرکنندگان 
دارد. در نشســت های تخصصــی معمولاً 
مشکلات مطرح می شود اما مسائل زیربنایی 
و زیرساختی مورد غفلت قرار می گیرد که در 

رویکرد جدید لازم است این ضعف برطرف 
شود.

  باید به مســائل و مشکلات بخش 
خصوصی با دقت بیشتری ورود کنیم

زاهدی اظهارداشت: باید نسبت به مسائل و 
مشکلات بخش خصوصی با دقت بیشتری 
ورود کنیم و ملاک ارزیابی هــا از یک حوزه 
نباید تنها در آمار محدود شود بلکه بهتر است 
شاخص های مختلفی مورد ارزیابی و تحلیل 
قرار گیرد. استاندار قزوین رویکرد اتاق بازرگانی 
قزوین برای کمک به ایده ها و اســتارت آپ 
)کســب وکارهای نو( را کار ارزشــمندی 

دانست و اظهار کرد: این کار برای شناسایی 
و تجاری سازی ایده های برتر باید تداوم یابد. 
زاهدی درادامه گفت: واحدهای تولیدی استان 
با قدمت و ظرفیتی که دارنــد، نیز با نیروی 
انسانی کارآمد باید وارد خوشه های صنعتی 
شوند و با اجرای طرح های توسعه گام های 
بلندی در کیفی سازی تولید و افزایش اشتغال 

بردارند.
   مشکل تولید فقط سرمایه در گردش 

نیست
وی افزود: مشــکل تولید فقط ســرمایه در 
گردش نیست؛ بلکه نوسازی و به روزرسانی 

فناوری هم از نیازهای جــدی در این حوزه 
است که باید مورد توجه قرار گیرد. 

»علیرضا کشاورزقاســمی« رئیــس اتاق 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان 
قزوین نیز در این نشست گفت: اتاق بازرگانی 
استان آمادگی دارد نظرهای کارشناسی خود 
را در حوزه صنعت و صادرات به مدیران استان 
منتقل کند. وی اضافه کرد: سیاست جدید 
اتاق بازرگانی قزوین، توسعه تشکل هاست و 

به تازگی انجمن معادن راه اندازی شده است.
   شروع طرح »استارت آپ«ها توسط 

اتاق بازرگانی

کشاورزقاسمی، تصریح کرد: اتاق بازرگانی 
طرح اســتارت آپ ها را نیز آغاز کــرده تا با 
عنوان یک حامی بــرای صاحبان ایده های 
برتر، زمینه ای را ایجاد کند تا سرمایه گذاران 
 بتوانند ایده هــای نوین را تجاری ســازی

 کنند.
وی طرح کارورزی فارغ التحصیلان دانشگاهی 
را از دیگر برنامه های خوب اشتغال زایی دانست 
و گفت: اتاق بازرگانی پیــش از تصویب آن 
با جدیت به دنبال این رویکرد بــوده و آن را 
عملیاتی کرده اســت تا کمکی به اشتغال 

دانشجویان شود.

توسعه صادرات در گرو شناسایی 
بازارهای جدید است

استاندار قزوین:

 

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان ایلام 
گفت: واقعه میمک، رزمندگان و شهدای این رویداد 
تاریخی همواره مظلوم واقع شــده و به درستی و 
روشنی پردازش نشده و رزمندگان بومی و عشایر 
بعد از سقوط میمک، برای بازپس گیری آن بدون 
هیچ چشم داشتی به دفاع پرداختند. »سلمان رستمیان« افزود: رشادت عشایر و طوایف ایلام در 
بازپس گیری ارتفاعات میمک و ناکامی رژیم بعث در این منطقه ابهت صدامیان را در هم شکست 
و می توان گفت، زمینه شکست های بعدی صدام در ادامه را فراهم ساخت. وی اظهار کرد: هرچند 
مردم محلی و عشایر استان ایلام نقشی شگرف در جنگ هشت ساله داشتند، ولی این رشادت ها 
و حضور مداوم در عرصه های نبرد و وضعیت جنگی ایلام هیچ جایگاهی در تاریخ جنگ تحمیلی 
کشور ندارد. رستمیان یادآور شد: از جمله عواملی که باعث شده موقعیت استان ایلام در حوزه 
دفاع مقدس مورد توجه قرار نگیرد، عدم مطالبه گری در این خصوص است؛ مردم و مسئولان 
ایلام به دنبال احقاق حق خود نبوده اند و اکنون نیز مسئولان ارشد استان پیگیر مطالبات ایلام 
در زمان جنگ نیستند. وی افزود: از دیگر موانع موجود در این زمینه، فقر اسنادومدارک رسمی 
و مکتوب یا فیلم است. جنگ در استان ایلام در آثار و اسنادرسمی ثبت نشده و عمده تاریخ جنگ 
در این استان در قالب تاریخ شفاهی و بیان خاطرات رزمندگان و راویان جنگ و مردم بومی است.

مرکزی – نســل فردا: مدیرکل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای اســتان مرکزی از رشد 
جابه جایــی کالا از مبدأ اســتان طی نه ماهه 
ســال جاری خبر داد و گفت: جابه جایی کالا 
طی این مدت، 2 درصد رشــد داشــته است. 
»علی زندی فر« تعداد شرکت های حمل و نقل 
کالای فعال در استان را 132 شرکت دانست 
و گفت: در نه ماهه سال گذشــته، دوازده میلیون 200 هزار تن انواع کالا از سوی این 
شرکت ها از مبدأ استان جابه جا شده است که امسال این رقم به دوازده میلیون و 400 
هزار تن رسیده است. وی اضافه کرد: در سال گذشته این کالاها در قالب 823 هزار سفر 
باری و در امسال 855 سفر باری جابه جا شده اند که از نظر سفر باری نیز 4 درصد رشد 
داشته است. زندی فر، از کاهش 13 درصد جابه جایی مسافر خبر داد و گفت: در هشت 
ترمینال مسافربری فعال استان در سال گذشته دو میلیون و 200 مسافر با 177 هزار 
سفر جابه جا شدند که امسال به یک میلیون و 900 مسافر با 170 هزار سفر رسید. وی با 
اشاره به تلفات جاده ای گفت: طی نه ماهه اخیر 322 تلفات جاده ای داشتیم درحالی که 
این تلفات در سال گذشته 325 مورد گزارش شده است که از این حیث با اقداماتی چون 
اصلاح شیب جاده، رفع نقاط حادثه خیز و نصب علائم جاده ای، 1 درصد کاهش تلفات 

جاده ای داشته باشیم.

تهران- نسل فردا: جلسه نهایی شورای داوران 
دومین جشــنواره فیلم 180 ثانیه ای پاسارگاد، 
برگــزار و تصمیم های نهایی جهــت برگزاری 
هر چه باشکوه تر مراســم اختتامیه اتخاذ شد. 
»خسرو رفیعی« دبیر اجرایی و عضو هیئت  داوران 
جشنواره، با اعلام این خبر گفت: در جلسه نهایی 
شــواری داوران جشــنواره که با حضور اعضای 
هیئت داوران متشکل از دکتر حسن بلخاری، پوران درخشنده، روح اله حجازی، غلامرضا 
نامی، علی اکبر امین تفرشی، دکتر محمود دهقان، خسرو رفیعی و امیرعلی آقایاری برگزار 
شد، ضمن بررســی بیشــتر آثار منتخب، تصمیم های لازم جهت برگزاری هر چه بهتر 
مراســم اختتامیه اتخاذگردید. وی ادامه داد: بر این اســاس مقرر شد برای بررسی بیشتر 
آثار نهایی، تعیین زمان مناســب و ایجاد زمینه بهتر برای اکران این آثار و عدم تداخل این 
مراسم با سایر مراســم مربوط به ایام سالگرد پیروزی انقلاب اســلامی در بهمن ماه، زمان 
برگزاری اختتامیه جشنواره به زمان دیگری موکول شــود. رفیعی، با بیان این مطلب که 
زمان دقیق برگزاری مراســم به زودی اعلام خواهد شد، تصریح کرد: مراسم اختتامیه این 
جشنواره با حضور مسئولان سازمان محیط زیست، انجمن اهدای عضو ایرانیان، سازمان 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور، واحد اهدای عضو بیمارستان مسیح دانشوری، مدیران 
 بانک پاسارگاد، جمعی از هنرمندان کشور، شرکت کنندگان در جشنواره و علاقه مندان برگزار

 خواهد شد.

 هشت سال دفاع مقدس در »ایلام« مورد 
بی مهری قرار گرفته است

 رشد جابه جایی کالا از مبدأ استان 
»مرکزی«

برگزاری جلسه نهایی شورای داوران »جشنواره فیلم 
180 ثانیه ای« پاسارگاد

فرماندار شهرســتان بندرانزلی در جلسه 
مدیریت بحران که در ســالن اجتماعات 
فرمانــداری برگزار شــد، تأکیــد کرد: 
باید از همــه امکانــات موجــود اعم از 
دولتی وخصوصــی در بحران اســتفاده 
شود. »میرشمس مؤمنی زاده« مدیریت 
بحران را آمادگــی در برابر بحران عنوان 

کرد و افــزود: با توجه بــه احتمال زلزله 
در تهــران و پیش بینی هایی که صورت 
گرفتــه، اســتان گیلان به عنــوان یکی 
از اســتان های معیــن تهــران معرفی 
 شــده و ایــن یعنی مــا هــم در مقابل 
حوادث احتمالی اســتان خــود و تهران 
مســئولیم. وی از تقســیم بندی تهران 
درصورت بحران و حــوادث احتمالی آن 
خبر داد و اظهار داشــت: بــرای هر یک 

از شهرســتان های گیلان یــک ناحیه از 
تهران در نظر گرفته شــده و در صورت 
بحران احتمالی، هریک از شهرستان های 
استان مسئولیت یکی از نواحی تهران را 
برعهده خواهند داشت. فرماندار شهرستان 
بندرانزلی امکان سنجی را لازمه مدیریت 
بحران دانســت و افزود: بایــد امکانات 
خود را از جهت نیروی انســانی، نیروی 
متخصص و ماشــین آلات، برنامه ریزی 

 کنیم تــا در وقت لــزوم مورد اســتفاده
 قرار گیرد.

 ایــن جلســات یــک هشــدار، تذکر و 
آماده بــاش کامــل اســت کــه چه قدر 
همــکاران و امکانات مان بــرای مقابله با 
بحران آمادگی دارند. وی تأکید کرد: همه 
 ادارات باید این حساسیت را داشته باشند

 و آمادگــی در همــکاران را ایجاد کنند؛ 
همچنین امکانات خود را بــه روز و قابل 
اســتفاده نگه دارند تا در شرایط عادی و 
قابل پیش بینی بتوان از آن ها اســتفاده 
کرد. فرماندار شهرستان بندرانزلی با تأکید 
به حضور همه مسئولان در محل کار خود 
افــزود: در صورت بحران، نخســتین کار 

حضور رؤســای ادارات و کارکنان آن در 
محل کار خود و آماده شدن برای شروع 
وظایف محوله از پیش تعیین شده است. 

مؤمنی زاده خاطرنشان کرد: بخشداری در 
 حوزه روستایی هم این آمادگی را فراهم 

کند.

میرشمس مومنی زاده،  فرماندار شهرستان انزلی:

 باید از همه امکانات موجود در بحران استفاده شود

در شهرداری اندیشه در ارتباط با سایر شهرهای شهریار صورت گرفت:
برگزاری جلسه بررسی راهکارهای اجرای پروژه جامعه ایمن

»محمد فرشاد« رئیس شورای شهر کرمان در نشست 
مسئولان هلال احمر استان با فعالان اقتصادی اتاق 
بازرگانی کرمان، با اشاره به زلزله های اخیر در استان و 
لزوم مقاوم سازی اظهار کرد: بیش از 50 درصد اماکن 
شهر کرمان آسیب پذیر اســت و استاندارد نیست و 

در دستور کار شورا و شــهرداری قراردارد. وی افزود: 
بعد از زلزله بم، نظام مهندسی نظارت خود را قوی تر 
کرده و اکثر ساختمان هایی که بعد از زلزله بم ساخته 
شده، به نسبت مقاوم است. فرشاد تصریح کرد: اکنون 
در تعامل نظام مهندسی و شهرداری قرار است این 
نظارت استمرار داشــته تا مردم از ساخت وسازهایی 
که انجام می شود، اطمینان داشته باشند. بافت های 

فرسوده نیز با جذب سرمایه گذار از یک سو و تعامل 
با بانک ها و پرداخت تسهیلات به مردم در چهارچوب 
برنامه علمی به تدریج مقاوم ســازی خواهد شــد و 
تاب آوری آن ها افزایش می یابد. عضو هیئت مدیره 
جمعیت هلال احمر اســتان کرمان در ادامه گفت: 
هلال احمر اســتان، برنامه های خوبــی را در زمینه 
امدادونجات، حضور به موقع و کمک رسانی دارد. وی 

افزود: در جامعه ما به خاطر تبلیغات منفی، مشکلات 
و سوءاستفاده هایی که در برخی جاها رخ داده، اعتماد 
مردم به هلال احمر کم رنگ شده که باید بازسازی شود. 
یکی از راه های بازسازی اعتماد این است که انجمن 
مؤسسات خیره شکل بگیرد که می تواند هم افزایی 
کند و پُل رابطی بین مردم و هلال احمر باشد. فرشاد، 
با اشاره به اینکه شفاف ســازی استفاده از کمک ها و 
امکانات جمع شده نیز یکی دیگر از راه های افزایش 
اعتماد است، گفت: زمانی که کمک ها در چهارچوب 
 هلال احمر و برنامه ریزی شــده صورت بگیرد، حق 

به حقدار می رسد.

رئیس شورای شهر کرمان:

50 درصد اماکن کرمان در برابر زلزله آسیب پذیرند

به گزارش روابط عمومی شورا و شهرداری اندیشه، 
جلســه بررســی راهکارهای اجرای پروژه جامعه 
ایمن در ســایر شــهرهای شهرستان شــهریار در 
شهرداری اندیشــه با هدف اســتفاده از تجربیات 

موفق شهرداری اندیشه با حضور »بهروز کاویانی« 
شهردار اندیشــه، »صادق جعفری« رئیس شورای 
اسلامی، اعضای شــوراها و شــهرداران شهرهای 
 شهرستان، کارشناسان فرمانداری، دکتر قره باغی

 رئیــس کانــون روان شناســان شهرســتان 
شــهریار، مســئولان نیــروی انتظامی و شــبکه 

 بهداشــت و دبیــر جامعه ایمن شــهر اندیشــه،
 برگزار شد. 

بهروز کاویانی، شــهردار اندیشــه در این جلســه 
اذعــان داشــت: شــهرداری و دبیرخانــه جامعه 
ایمن شهر اندیشــه، آمادگی کامل جهت هرگونه 
مســاعدت در راســتای ایمن ســازی و تحقــق 
 جامعــه ایمــن در دیگر شــهرهای شهرســتان

 شهریار را دارد. 
جعفری، رئیس شورای اسلامی نیز ضمن خیرمقدم 

به حاضران در جلسه، شهر اندیشه را نمونه یک شهر 
کامل با الگوهای مناسب شهرسازی و ایمنی دانست 
و گفت: شورای اسلامی از هرگونه حمایت شهرداری 
و جامعه ایمن در بسترســازی و ایمن سازی دیگر 
شــهرها، دریغ نخواهد کرد. گفتنی اســت، در این 
جلسه که در محل سالن جلسات شهرداری صورت 
پذیرفت، گزارش اقدامات دبیرخانه جامعه ایمن شهر 
 اندیشه در راستای ایمن سازی سطوح مختلف شهر،

 ارائه شد.
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رکود فروش قزل آلا در  »زنجان«وجود 13 هزار بی سواد در »همدان«رشد 10 درصدی پروازهای فرودگاه »کرمانشاه« 
کرمانشاه – نسل فردا: مدیرکل فرودگاه شهید اشرفی اصفهانی کرمانشاه، از رشد 
10 درصدی پروازهای این فرودگاه در نه ماهه امسال خبر داد. »مجتبی بیاتی« اظهار 
کرد: در نه ماهه امسال 4567 پرواز در فرودگاه کرمانشاه داشتیم که نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته 10 درصد بیشتر شده اســت. وی تعداد مسافران جابه جا شده 
توسط این پروازها را نیز 515 هزار و 119 نفر اعلام کرد که در این بخش هم رشد 19 
درصدی داشته ایم. مدیرکل فرودگاه کرمانشاه با بیان اینکه در نه ماهه امسال 3252 
تن بار توسط پروازهای این فرودگاه جابه جا شده، خاطرنشان کرد: در میزان جابه جایی 
بار هم 18 درصد افزایش داشته ایم. بیاتی تعداد پروازهای کنونی فرودگاه کرمانشاه را 

130 نشست و برخاست در هفته اعلام کرد که به هفت مقصد داخلی انجام می شود.

همدان- نسل فردا: معاون سوادآموزی آموزش وپرورش استان همدان با بیان اینکه 
97 درصد جمعیت همدان باسوادند، گفت: سیزده هزار و 37 بی سواد در همدان وجود 
دارد. »محمد پورداوود«  اظهار کرد: شاخص پوشش سوادآموزی در شهرستان همدان 
بیش از 107 درصد است؛ به طوری که آموزش و پرورش همدان رتبه نخست را در پوشش 
سوادآموزی کسب کرده است. وی تصریح کرد: در ناحیه یک همدان 123 درصد، ناحیه 
دو 134 درصد و در بخش قهاوند نیز 102 درصد تحت پوشش سوادآموزی قرار دارند. 
پورداوود، با بیان اینکه سوادآموزی از اولویت های جهانی و کشور است، خاطرنشان کرد: 
سند تحول بنیادین نقشه راه آموزش وپرورش بوده و به خوبی در بحث سوادآموزی وارد 

شده است، به طوری که همه ارکان کشور به این مقوله اهتمام دارند.

زنجان- نســل فردا: رئیــس اتحادیه آبزی پروران اســتان زنجــان گفت: 
واردات وعرضه تیلاپیا در بازار موجب رکود در فروش قزل آلا شــده است. »قادر 
نورافکن« اظهار کرد: استان زنجان با تولید سالانه سیزده هزار تن ماهی سردآبی به 
ویژه قزل آلا در رتبه پنجم کشوری قرار دارد و در حدود 5000 نفر به طورمستقیم 
در این رابطه مشغول به کار هســتند. وی با بیان اینکه ورود تیلاپیا به بازارهای 
مصرف داخلی موجب رکود در بازار قزل آلاهای تولیدی شده است، تصریح  کرد: با 
توجه به اینکه سالانه 160 هزار تن تیلاپیا وارد کشور می شود، این امر موجب رکود 
در صنعت پرورش ماهی داخلی شده است. پیگیر این موضوع از طریق مسئولان 

امر بودیم، ولی هنوز به جواب قانع کننده نرسیدیم.      
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